
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
20.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 13.06.2017     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 38 0 0
Vedoucí odborů MMK 8 8
Občané, hosté 12
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor pan Tomáš Hanzel. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 36 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Dále bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Primátor sdělil, že z jednání zastupitelstva města se omluvili: Ing. Dalibor Závacký, Ing. 
Radek Podstawka a Ing. Antonín Janík. Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení. 
Pro případ jeho poruchy byly určeny tyto sčitatelky: Bc. Petra Klapsiová, Ivana Legerová, Romana Plecháčová a 
Tamara Hercigová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 20. zasedání Zastupitelstva 
města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou, u které byl rovněž k nahlédnutí zápis z 19. zasedání ZM konaného 
dne 25.04.2017, který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. 
Ověřovateli zápisu byli schváleni: pan Vladimír Kolek a Mgr. Aleš Hujík. Před hlasováním bylo provedeno zkušební 
hlasování - viz hlasování č. 1. Tímto byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 2, usnesení ZM č. 587 (pro 
31, proti 0, zdržel se 1). 

                 
p. T. Hanzel - sdělil, že v programu 20. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 07.06.2017 byly členům ZM předány na cloud Karviná materiály, a to z Odboru 
organizačního:
doplnění programu č. 1 – „Valná hromada obchodní společnosti KIC Odpady, a. s., se sídlem Ostrava-Mariánské 
Hory, Klicperova 504/8, PSČ 709 00 - delegování náhradníka na valnou hromadu“,
doplnění programu č. 2 – „OZV o zabezpečení čistoty a veřejného pořádku“.
Protože tyto body byly uvedeny v programu 20. zasedání ZM Karviné, nebylo třeba o jejich doplnění hlasovat.
Dále byl po jednání schůze RM dne 07.06.2017 členům ZM předán na cloud Karviná materiál z Odboru 
organizačního:
doplnění programu č. 3 – „Memorandum o spolupráci na projektu Zaměstnanecká mobilita“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 20. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 587
Návrh byl schválen.

                 
Dále na základě žádosti děkana Slezské univerzity, obchodně podnikatelské fakulty v Karviné byl předložen 
návrh na stažení bodu programu č. 34 z Odboru majetkového – „Nabytí bývalé Polské základní školy v 
Karviné-Novém Městě“. O předloženém návrhu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 587
Návrh byl schválen.

                 
p. T. Hanzel - zeptal se, zda jsou další návrhy na doplnění programu. Protože tomu tak nebylo, nechal navržený 
program 20. zasedání ZM, včetně navržených změn, schválit.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 587
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Program 20. zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM primátor informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti nasvědčují, 
že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu nebo škodu 
pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na základě zákona 
nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením zasedání 
zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a členové rady, 
kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém vystoupí v 
rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže se 
zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem, a to písemně před zahájením jednání nebo ústně v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než 
zastupitelstvo přistoupí k hlasování. Oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li 
jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

Než bylo přistoupeno k projednávání jednotlivých bodů programu, primátor pozval v rámci přestávky mezi jednáním 
ZM členy zastupitelstva města na výstavu pod názvem „I stáří dovede potěšit aneb výstava výrobků seniorů“, která 
se konala ve Výstavní galerii Slezské univerzity v Karviné.

1)   Vyřízení interpelací členů ZM Karviné přednesených na zasedání Zastupitelstva města Karviné konaném 
dne 25.04.2017
p. T. Hanzel - zeptal se, zda jsou k vyřízení interpelací nějaké dotazy nebo připomínky.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože tomu tak nebylo, nechal o předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 588
Návrh byl schválen.

2)   Informace o závěrečném účtu Svazku měst a obcí okresu Karviná za rok 2016
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Se závěrečným účtem jsou zastupitelstva 
členských obcí seznamována po jeho schválení na členské schůzi ze dne 18.04.2017. Zpráva o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2016 byla přílohou č. 1 k usnesení. K předložené zprávě otevřel diskuzi.. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 589
Návrh byl schválen.

3)   Změna OZV č. 8/2016
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Předmětem předkládaného návrhu byla 
změna přílohy vyhlášky, která vymezuje veřejnosti přístupné podniky pořádané v neuzavřeném prostoru na území 
statutárního města Karviné po 22:00 hodině, spočívající v doplnění akce, a to Slavností OKD, změny termínu konání 
jedné taneční zábavy a dále doplnění mapy č. 5. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. A. Barák - vzhledem k tomu, že v návrhu OZV bylo uvedeno, že se víkendové koncerty mohou konat pouze do 
24:00 hod., proč je např. romský festival povolen do 02:00 hod., některé další akce do 01:00 hod. a tyto koncerty 
pouze do 24:00 hod. Doporučil všechny akce povolit jednotně, a to do 01:00 hod., protože pokud je omezení z 
důvodu stížnosti na hluk, tak ty budou vždy. Pokud však chceme ve městě udržet mladé lidi, tak bychom pro ně měli 
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něco dělat.
p. T. Hanzel - řekl, že se jedná pouze o návrh. Je také pravdou, že na konání veřejných kulturních akcí je podáváno 
mnoho stížností a město se s tím musí nějakým způsobem vypořádat a určit hodinu, která je ještě únosná.
Ing. M. Šrámková - upřesnila seznam, který byl uveden v předloženém materiálu s tím, že všichni organizátoři akcí 
byli předem obesláni, aby sděli, které akce budou konány, a to den konání s požadovaným termínem ukončení 
akce. Proto byly v návrhu takové rozdíly v termínech ukončení akcí s tím, že jim nikdo tento termín nestanovil.
p. A. Barák - dodal, že z materiálu nebylo zřejmé, že si sam ipořadatelé stanovili hodinu ukončení akce.
p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 590
Návrh byl schválen.

4)   V\řízení stížnosti na hluk
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o konečné dořešení stížnosti na 
hluk občana města, který má právo požadovat projednání určité záležitosti v oblasti samostatné působnosti radou 
nebo zastupitelstvem obce. Po předchozím projednání stížnosti Odborem rozvoje a Městskou policií bylo radou 
města doporučeno zastupitelstvu města nevracet výjimku do obecně závazné vyhlášky č. 8/2016, dle které musí být 
veřejně přístupné akce na této diskotéce ukončeny do 22:00 hod. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 591
Návrh byl schválen.

5)   Výzva statutárního města Karviné ke změně legislativy za účelem prevence páchání přestupků
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Na základě podnětu a poznatků z praxe 
byla vytvořena pracovní skupina k problematice páchání přestupků a vymahatelnosti práva, zejména pak 
ukládaných sankcí. Pracovní skupina na základě shromážděných podkladů učinila závěry, které byly včleněny do 
všeobecné výzvy ke změně legislativy jako podnět k prezentaci v rámci Svazu měst a obcí, případně dalších 
organizací například na úrovni obecních policií. Výzva města ke změně legislativy za účelem prevence páchání 
přestupků byla přílohou č. 1 k usnesení. O úvodní slovo, požádal Mgr. Petra Bičeje, ředitele Městské policie Karviná, 
kterému předal slovo. 
Mgr. P. Bičej - řekl, že se jedná o vyvrcholení snahy města o systémové změny legislativy u lidí, kteří jsou plně 
závislí na sociálních dávkách. Pokuty, které jsou jim ukládány za přestupky a porušení zákona, nejsou od nich 
vymahatelné. Dále se hovoří o navrácení pobytu, který byl uveden dříve v přestupkovém zákoně. Jednalo se o 
sankci, která byla velmi účinná u lidí, kteří zde páchali přestupky, aniž by měli bydliště v naší obci. Jednalo se 
zejména o prostituci a drobné krádeže. Záležitost byla také projednána na výjezdním semináři členů ZM.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 592
Návrh byl schválen.

6)   Bezúplatný převod ICT majetkuk - Opatření č. 3 ke Koncepci poskytování ICT služeb od 01.01.2016
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o převedení majetku 
jednotlivým příspěvkovým organizacím a naopak převedení majetku patřícího do správy příspěvkových organizací 
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pzpět na zřizovatele a svěření majetku do správy oddělení informačních služeb dle přílohy č. 1 k usnesení. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 593
Návrh byl schválen.

7)   Darování vyřazeného majetku
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o starší nábytek pořízený v 
letech 1992 - 2008, který se stal pro potřeby města neupotřebitelný s tím, že bude předán na základě darovací 
smlouvy společnosti ADRA, o.p.s. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 594
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 1 - Valná hromada obchodní společnosti KIC Odpady, a.s. se sídlem 
Ostrava-Mariánské Hory, Klicperova 504/8, PSČ 709 00 - delegování náhradníka na valnou hromadu
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Vzhledem k tomu, že delegát Tomáš 
Hanzel, ani jeho náhradník Ing. Jan Wolf se ze závažných důvodů nemohou předmětné valné hromady zúčastnit, 
bylo nutné delegovat na valnou hromadu konanou dne 29.06.2017 dalšího náhradníka. Byl předložen návrh na 
delegování Ing. Lukáše Raszyka, náměstka primátora a udělit pokyny k hlasování k bodu č. 6 programu valné 
hromady - „Rozhodnutí o zrušení společnosti s likvidací“, a to hlasovat pro rozhodnutí o zrušení společnosti s 
likvidací. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. I. Hudzietzová - protože se letos jednalo již o druhou valnou hromadu konanou dne 29.06.2017, první 
proběhla dne 27.03.2017, vznesla několik dotazů. Ve zprávě této valné hromady nepadla žádná zmínka o tom, že by 
měla být tato společnost rozpuštěna a ukončena její činnosti. Ve zprávě byla uvedena celková neuhrazena ztráta 
větší než polovina základního kapitálu společnosti, která činila v roce 2011 50 mil. 400 tis. Kč. Zajímalo jí, proč již v 
březnu na valné hromadě nepadla žádná připomínka o tom, že v červnu bude předložen návrh na zrušení 
společnosti KIC Odpady, a.s. Proč bude předsedou likvidační komise zvolen Ing. Tuhý, který je předsedou současné 
společnosti a věděl o této ztrátě. Proč nepřistoupila společnost dříve k ukončení své činnosti a čekala až do této 
doby. Protože místopředsedou dozorčí rady této společnosti je náměstek primátora Ing. Raszyk, požádala ho o 
vyjádření k těmto dotazům.
Ing. L. Raszyk - vysvětlil, že již na valné hromadě v březnu byl dán úkol představenstvu připravit možnosti, co dále 
s touto společností. Uvažovalo se ještě o převodu společnosti na jinou formu, než je akciová, popřípadě o její 
likvidaci. Došlo se nakonec k závěru, že by měla být společnost zlikvidována, protože účel, ke kterému byla 
založena, už pominul. Dodal, že více informací k této problematice může podat majoritní vlastník společnosti, což je 
MS kraj nebo představenstvo společnosti. 
p. T. Hanzel - dodal, že je třeba také uvést, že město Karviná na tomto projektu vydělalo, přestože vložilo do 
společnosti při jejim založení nějaký vklad. Město Karviná není ve ztrátě, protože na základě podepsaného 
Memoranda s MS krajem o financování ekologických projektů pro potřeby města, získalo cca 60 mil. Kč.. Důvodem 
likvidace společnosti je to, že se nenašel způsob, jakým by mohl být projekt dále ekonomicky využitelný. V době, kdy 
to bylo možné, tak společnost čelila velkým útokům ze strany různých ekologických aktivistů a lidí, kteří tomu vůbec 
nerozuměli. Domnívali se, že nejlepší bude ukládat odpad na skládku Depos. Jedná se však o neudržitelný stav, 
který bude nutné začat do budoucna řešit, a to hledat jinou formu likvidace odpadu, neboť to bude vyžadovat zákon. 
Může se stát, že to bude daleko dražší varianta, než která byla připravována v roce 2008 - 2009. Dodal, že ne vše, 
co se tváří aktivisticky, je vždy smysluplné. Bylo velmi nepříjemné čelit těmto tlakům, ale čas dal za pravdu, že směr, 
o kterém se uvažovalo, byl správný. Dnes je již tento projekt překonán s tím, že musí být nějakým způsobem 
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ukončen a následně pak hledat novou formu likvidace odpadu. Může se stát, že to bude pro občany města dražší, 
protože dnešní ukládání odpadu na skládku není vůbec ekologické.
Mgr. I. Hudzietzová - uvedla, že v té době, kdy se o projektu hovořilo, se jednalo o výstavbu spalovny. 
p. T. Hanzel - upřesnil, že se mělo jednat o Krajské integrované centrum nakládání s komunálním odpadem. Dodal, 
že stejně nás do budoucna nic jiného nečeká s tím, že již mohla být tato situace vyřešena. 
Mgr. I. Hudzietzová - dodala, že v době, kdy se hovořilo o vybudování tohoto krajského integrovaného centra, 
nebyla dořešena dopravní síť. Zeptala se, zda se nyní neuvažuje o obnově tohoto projektu.
p. T. Hanzel - řekl, že tento projekt, jak byl připraven, již obnovit nepůjde. Hledají se nové formy nakládání s 
odpadem ve spolupráci s okolními městy. Protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu 
usnesení doplnění programu č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 595
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 2 - OZV o zabezpečení čistoty a veřejného pořádku
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, a to na základě sdělení orgánu veřejné 
správy, dozoru a kontroly ministerstva vnitra, který doručil statutárnímu městu Karviná své stanovisko, v němž 
konstatoval rozpor v uvedené OZV se zákonem. Jako rozporné bylo shledáno vymezení veřejných prostranství, 
jichž se OZV dotýkala. Text vyhlášky byl upraven tak, aby byl rozpor se zákonem odstraněn s tím, že změny byly 
vloženy do aktuálně platného a účinného textu OZV dle přílohy č. 1 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e : 

Ing. O. Brdíčko - podal návrh na doplnění mapové přílohy č. 1, a to o volný pohyb psů bez vodítka a náhubku. 
Jednalo by se o levou stranu řeky Olše od Darkovského mostu až po most na ulici Ostravská. Tedy na straně, kde 
není cyklostezka.
Mgr. I. Hudzietzová - vznesla dotaz na ředitele MP Karviná, kdy v bodě 2.1.b) této OZV bylo uvedeno, že je 
zakázáno vytrhávat rostliny, vyšlapávat pěšiny v travnatých plochách a poškozovat dřeviny. Zeptala se, zda např. 
když si dítě utrhne květinku nebo se bude někdo pohybovat po vyšlapaných plochách, bude MP v tuto chvíli vůči 
občanům nějakým způsobem zakročovat. V bodě c) byl uveden zákaz zakládat oheň a stanovat s tím, že umístění 
stanu sloužícího ke hrám dětí do věku 18-ti let ve vnitrobloku obytných domů bude možné pouze v období letních 
prázdnin. Zeptala se, zda bude možné např. stanovat i podél řeky Olše v letních měsících, neboť je to běžná praxe 
některých našich spoluobčanů, nebo to bude trestáno. Dále apelovala na radu a zastupitelstvo města, aby byla ve 
městě vytýčena plocha, kde by mohli občané nebo zájemci, kteří prezentují či organizují různé aktivity, vylepit nebo 
zveřejnit plakát a tím informovat, co se v Karviné děje, aniž by to muselo být zveřejněno prostřednictvím nějaké 
agentury. Měla za to, že tato možnost ve městě chybí. 
Mgr. P. Bičej - k vyšlapávání pěšinek uvedl, že přestupkový zákon je dnes přísnější, není možná jen domluva, ale 
musí být provedeno napomenutí, a to písemné, pokud nebudou občané přímo pokutováni. K zakládání ohníčků 
nebo táboráků řekl, že to není možné např. v oblasti areálu U lodiček, ale stavění stanů dětmi mezi bloky domů se 
samozřejmě bude tolerovat, pouze s ohledem na rušení nočního klidu.
p. T. Hanzel - požádal Ing. Brdíčka, aby přeložil svůj protinávrh, o kterém by mělo být hlasováno.
Ing. O. Brdíčko - doporučil doplnit do mapové přílohy č. 1 pátou plochu, kde by byl možný volný pohyb psů 
bez vodítka a náhubku. Jednalo by se o levou stranu řeky Olše od Darkovského mostu až po most na ulici 
Ostravská. 
JUDr. O. Guziurová, MPA - uvedla, že byl i tomto návrh zvažován, ale jednalo se o souběh volného pohybu psů s 
cyklostezkou.
Ing. O. Brdíčko - uvedl, že na levé straně podél řeky Olše není cyklostezka, ta je na pravé straně s tím, že po levé 
straně cyklisté nejezdí.
Ing. J. Wolf - dodal, že by nechtěl rozšiřovat zákazy, tedy kde se co může nebo nemůže, abychom se nedostali do 
stavu, že se ve městě nemůže dělat skoro nic. Čím více zákazů bude vydáno, tím více práce v rámci kontrolní 
činnosti s tím bude mít MP Karviná.
Ing. O. Brdíčko - aby nedošlo k nepochopení, upřesnil, že nenavrhuje rozšíření zákazu, ale spíš uvolňuje zákaz, 
nebo-li povoluje volný pohyb psů o další plochu.
T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o protinávrhu Ing. Brdíčka - doplnění 
další lokality pro volný pohyb psů.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 19
PROTI : 5
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ZDRŽEL SE : 14 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - protože protinávrh Ing. Brdíčka nebyl schválen, nechal hlasovat o původním návrhu usnesení 
doplnění programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 3 usnesení č. 596
Návrh byl schválen.

        Doplnění programu č. 3 - Memorandum o spolupráci na projektu Zaměstnanecká mobilita
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednalo se o uzavření MEMORANDA mezi 
městy Karviná, Havířov a Orlová, které bude zastřešovat Moravskoslezský kraj. Města budou partnersky 
spolupracovat na společném zájmu, aktivně se podílet a účastnit na přípravě a realizaci projektu. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení doplnění programu č. 
3.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 597
Návrh byl schválen.

8)   Závěrečný účet rozpočtového hospodaření statutárního města Karviné za rok 2016
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický s tím, že rada města doporučila 
zastupitelstvu města projednat a schválit závěrečný účet statutárního města Karviné za rok 2016 dle přílohy č. 1 k 
tomuto usnesení a uzavřít jej vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením bez výhrad. K předloženému 
materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 598
Návrh byl schválen.

9)   Poskytnutí zápůjčky na realizaci výměny kotle - 32. až 34. mlouva
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Jednalo se o poskytnutí zápůjčky k 
podpoře 
Programu „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji“ s tím, že byly předloženy ke schválení 3 smlouvy o zápůjčce 
pro uvedené žadatele v důvodové zprávě materiálu.. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 599

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 6



Návrh byl schválen.

10)   Dotace nad Kč 50.000,-- registrovaným, případně návazným sociálním službám
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Komise sociální projednala na svém zasedání 
žádosti o dotace s tím, že u žádostí o dotaci posuzovala počet uživatelů s trvalým pobytem ve městě Karviná a 
zaměření uvedených aktivit. U žádosti o dotaci fyzické osoby bylo přihlíženo k přínosu projektu v oblasti sociální 
prevence. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 600
Návrh byl schválen.

11)   Dotace nad Kč 50.000,-- registrovaným a návazným službám
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Komise sociální projednala na svém zasedání 
předmětnou žádost o dotaci s tím, že bylo navrženo poskytnout dotaci Akademickému ústavu Karviná na uvedený 
projekt dle návrhu na usnesení, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. I. Hudzietzová - zajímal ji cíl projektu, který má poskytnout aktivity pro podporu dětí v evidenci OSPOD s tím, 
zda podávají informace i jiným organizacím. Jak se mohou zaměstnanci Akademickému ústavu Karviná dovědět o 
tom, které děti jsou v této evidenci nebo z čeho lze zjistit, že se jedná celkem o 30 rodin. Dodala, že projekt má být 
realizován v období červen až prosinec 2017 a požadovaná dotace ve výši cca 100 tis. Kč. Uvedla, že projektů v 
rámci těchto návazných služeb nebo aktivit je ve městě Karviná více. Realizují se také v dětském centru Sluníčko. 
Zajímalo jí, zda jsou tito klienti různí. Dodala, že město Karviná vynakládá ročně na běžné opravy a údržbu této 
budovy víc než 3 mil. Kč. Zda tedy město tuto budovu s takto vysokými ročními náklady nutně potřebuje. Zda by 
nebylo vhodně některé aktivity realizované v tomto ústavu přesunout např. do bývalé Polské ZŠ, kterou bude město 
Karviná přebírat zpět od OPF Karviná. 
Mgr. M. Smužová - k prvnímu dotazu uvedla, že zákon o sociální právní ochraně dětí hovoří o tom, že musí 
pracovat s ohroženými dětmi. U rodičů je nutné zvyšovat jejich kompetence a pracovat s nimi tak, aby nedocházelo 
k jejich odebírání, nebo aby se minimalizovaly dopady, které vedou až k tomuto úkonu. V zákoně se hovoří o tom, 
že v takových případech je možné konat případové konference, v rámci kterých se svolávají lidé, kteří mohou být do 
této činnosti zapojeni. Akademický ústav Karviná předložil tento projekt, který je o tom, že spolupracují s těmito 
rodiči, následně jsou vysíláni tam, kde je potřeba, aby tuto danou činnost zajišťovali. OSPOD je vázán mlčenlivostí, 
bez rodičů nemohou nic podnikat, ale mají možnost přikázat nebo dát pokyn, aby toto zajišťovali. V budově 
Akademického ústavu Karviná je v současné době nízkoprahové zařízení pro děti a mládež, které je právě v této 
sociálně vyloučené lokalitě. Tato lokalita je přesně definována s tím, že nízkoprahové zařízení je právě v centru této 
lokality. Do tohoto centra docházejí děti z ubytoven a z okolních domů. Je tedy na zvážení vedení města, zda je 
vhodné, aby se takové nízkoprahové zařízení vytvářelo v prostorách, které nebudou sloužit pouze k tomuto účelu. 
Bývalá Polská ZŠ je velký objekt, kde bude mít sídlo více organizací. K tomu, že některé aktivity zajišťuje také 
Sluníčko, sdělila, že provozují aktivity, které se zaměřují převážně na rodiny s dětmi v náhradní rodinné péči.
Mgr. I. Hudzietzcová - zeptala se, zda má město Karviná po realizaci těchto projektů nějakou zpětnou vazbu, tedy 
zda se tyto činnosti pozitivně projeví na těchto dětech nebo rodinách.
Mgr. M. Smužová - protože se jedná o projekt, který je nový, zpětná vazba bude možná až po jeho ukončení. Před 
tím, než bylo rozhodnuto o výši projektu, ústav komunikoval s oddělením OSPOD, které dalo k projektu své 
vyjádření, zda tuto aktivitu potřebuji. Projekt je pouze spolufinancován, zbytek je dotován z jiných zdrojů. 
p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 601
Návrh byl schválen.
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12)   Vyjádření potřebnosti a deklarace finanční spoluúčasti obce
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální s tím, že příspěvková organizace Sociální služby 
Karviná má záměr navýšit počet pracovníků v přímé péči u registrovaných sociálních služeb Pečovatelská služba a 
Osobní asistence. Nezbytnou podmínkou pro navýšení kapacity registrované služby a její financování z prostředků 
krajského úřadu je deklarace finanční spoluúčasti obce na navýšené úvazky schválená zastupitelstvem města. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 602
Návrh byl schválen.

13)   Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Základní školy a Mateřské školy Slovenská, 
Karviná, příspěvková organizace
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Předmětem „Dodatku“ bylo zrušení 
odloučeného pracoviště na adrese Žižkova 1818/1a, Karviná-Hranice, kde byly poskytovány školské služby, a to 
školní stravování a závodní stravování ve školní jídelně-výdejně. Dodatek nabude účinnosti dnem 13.06.2017 K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 603
Návrh byl schválen.

14)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí finančního 
příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle schválených 
„Zásad“ splňují stanovené podmínky. Na základě této skutečnosti rada města doporučila uvedeným žadatelům 
finanční příspěvek na výstavbu rodinného domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 604
Návrh byl schválen.

15)   Podání projektové žádosti na pořízení cisternové automobilové stříkačky pro JSDH v 
Karviné-Hranicích
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednalo se o zakoupení uvedeného vozidla z 
důvodu nárůstu mimořádných událostí a řádné akceschopnosti jednotky dobrovolných hasičů. Žádost o dotaci podá 
obec prostřednictvím příslušného hasičského záchranného sboru kraje nejpozději s tím, že žadatel o dotaci musí 
garantovat vyčlenění finančních prostředků na spolufinancování této aktivity. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 605
Návrh byl schválen.

16)   Podání projektové žádosti na pořízení dopravního automobilu pro JSDH v Karviné-Starém Městě
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Jednotka sboru dobrovolných hasičů v 
Karviné-Starém Městě v současné době provozuje automobil, u kterého hrozí, že nesplní zpřísněné emisní normy. 
Žádost o dotaci podá obec prostřednictvím příslušného hasičského záchranného sboru kraje s tím, že žadatel o 
dotaci musí garantovat vyčlenění finančních prostředků na spolufinancování této aktivity. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 606
Návrh byl schválen.

17)   Podání projektové žádosti na stavbu požární zbrojnice v Karviné-Loukách
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který zpracuje a podá do stanovené výzvy 
žádost o dotaci na stavbu požární zbrojnice v Karviné-Loukách s tím, že podmínkou dotačního titulu je realizace 
stavby v roce 2018. Náklady na realizaci stavby budou zahrnuty do rozpočtu města roku 2018 a projektová příprava 
bude hrazena v roce 2017 z rozpočtu Odboru majetkového. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

Mgr. I. Hudzietzová - vznesla dotaz týkající se podání projektové žádosti na stavbu požární zbrojnice, a to zda se 
jedná o dotaci pro jednotku dobrovolných hasičů v Loukách. Uvedla, že návrh byl na ZM schvalován již vloni, ale 
žádost byla vrácena zpět z důvodu jejího nezřízení. Zajímalo jí, jestli již tento důvod pominul, aby nebyla žádost opět 
z tohoto důvodu vrácena.
Ing. M. Hajdušík - sdělil, že v letošním roce město požádalo Krajský sbor hasičského záchranného sboru o 
registraci jednotky dobrovolných hasičů v Karviné-Loukách. Obyvatelům Louk se podařilo jednotku personálně 
naplnit. Obec, jako zřizovatel dobrovolných hasičů, podnikla nutné kroky k založení této jednotky. Krajský sbor 
dobrovolných hasičů následně sdělil, že nejdříve musí být postavena hasičská zbrojnice a pak bude tato jednotka 
registrována, což vedení města překvapilo. V loňském roce město podalo žádost o dotaci pro jednotku v 
Karviné-Ráji a žádný problém v tom nebyl. Jelikož žádost o dotaci musela být podána do konce května 2017, město 
bylo nuceno i letos podat tuto žádost o dotaci na jednotku Karviná-Ráj. Věc je tedy v řešení s tím, že registrace 
jednotky běží, pouze se jí nepodařilo do konce května zaregistrovat. 
Mgr. I. Hudzietzová - měla za to, že materiál nebyl předložen správně, protože schvalujeme něco, co není pravda.
Ing. M. Hajdušík - vysvětlil, že ZM schvaluje podání žádosti o dotaci na výstavbu požární zbrojnice v 
Karviné-Loukách. Nebylo uvedeno, že je do tohoto projektu zapojena jednotka v Ráji, ale dobrovolní hasiči z Louk 
jsou součástí jednotky v Ráji. Jakmile bude zbrojnice v Loukách postavena, bude tato jednotka z Ráje odloučena. 
p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 17.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 607
Návrh byl schválen.

18)   Zrušení usnesení ZM Karviné č. 204 ze dne 10.09.2015
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, a to na základě vyjádření partnerů projektu, kdy 
se na pracovním jednání v Jastrzębie-Zdroju konaném dne 14.05.2015 dohodli, že vzhledem k upevnění zájmu 
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všech partnerů projektu připraví společné „Porozumění o spolupráci“ během přípravy na podání zjednodušené 
projektové žádosti a formuláře žádosti pro uvedený projekt. Protože partnery projektu nebylo podepsáno ani v rámci 
projektu nikde deklarováno, bylo navrženo schválené usnesení zrušit. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 18.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 608
Návrh byl schválen.

19)   Záměr realizovat projekt Integrovaný přístup k plánování rozvoje města Karviná
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. V rámci výzvy uvedeného projektu budou 
podporovány aktivity na řízení kvality, tvorba strategických dokumentů a podpora procesního řízení v organizaci s 
tím, že žádost o dotaci je možné podat do 15.06.2017. Výše poskytnuté dotace je ve výši 95 %, spoluúčast města 
ve výši 5 %, realizace projektu konec roku 2018. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 19.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 609
Návrh byl schválen.

20)   Záměr rekonstrukce krytého bazénu v Karviné-Hranice
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Cílem záměru bude rekonstrukce a dostavba 
krytého bazénu v Karviné, spočívající v modernizaci celé budovy, jejího interiéru i exteriéru včetně bazénových 
technologií, odbavovacího a informačního systému. O úvodní slovo k tomuto materiálu, které bylo doplněno 
prezentací, požádal Mgr. Petra Dyszkiewicze - ředitele STaRS Karviná, s.r.o., kterému předal slovo.
Mgr. P. Dyszkiewicz - ředitel STaRS Karviná, s.r.o. - úvod svého vystoupení nejdříve vzal z historického hlediska 
daného objektu. Řekl, že město Karviná má na svém území několik bazénu, a to letní koupaliště, které je v provozu 
od roku 1960, rekonstruované bylo v roce 2005, krytý plavecký bazén, který byl zprovozněn v roce 1987, plavecká 
učebna na ZŠ Slovenská v Karviné-Hranicích, dále dva bazény v Lázních Darkov v Karviné-Hranicích a v 
Karviné-Darkově. První zmínky o výstavbě krytého plaveckého bazénu jsou z roku 1969, kdy vznikl oddíl TJ Spartak 
Kovona. První zpracované projekty na výstavbu bazénu jsou z roku 1973 s tím, že všechny projekty byly odsunuty a 
v roce 1978 byly zahájeny práce na novém projektu, který se vydáním stavebního rozhodnutí z roku 1982 začal 
stavět v roce 1985 a byl nakonec dokončen a zprovozněn 27.12.1987. Dále se vyjádřil k historii současného 
projektu, která započala v roce 2002, kdy se na současném bazénu začaly projevovat nějaké vady a nedostatky. Byl 
proveden projekt statické sanace a statické zajištění některých problémových prvků proběhlo v roce 2003. Dále byl 
v roce 2006 zpracován expertní posudek, v roce 2007 byla provedena prohlídka stavu ocelové konstrukce celého 
zastřešení. Z těchto všech provozních problémů vznikla potřeba na základě jednání s vedením města zahájit 
přípravné práce týkající se rekonstrukce tohoto bazénu. Ty byly zahájeny počátkem roku 2008, kdy byla vybrána 
projekční kancelář - Osa projekt z Ostravy. Práce na přípravě projektu byly zahájeny 30.11.2009. Harmonogram 
prací měl být ukončen 22.11.2010. Tento projekt však nebyl do dnešního dne ukončen, protože při realizaci 
projektových příprav narazili na majetkoprávní problémy, které se týkaly vypořádání pozemků ve vlastnictví státu 
pod krytým plaveckým bazénem. Některé nabývací tituly k pozemkům měla i společnost STaRS, s.r.o., jako 
provozovatel. Soudní spor o tyto pozemky se táhl 5 let. Nakonec zvítězila společnost STaRS, s.r.o. s tím, že stát se 
následně odvolal. Opět to trvalo 5 let, spor však společnost STaRS, s.r.o. prohrála. Město Karviná pak muselo 
pozemky pod bazénem odkoupit. V současné době je vše vypořádáno, pozemky jsou zceleny a připraveny pro 
přípravu tohoto projektu. Dále provedl prezentaci současně připraveného projektu, který byl prostřednictvím 
písemné prezentace přiložen k zápisu. Na projektu spolupracuje po celou dobu společnost STaRS, s.r.o s městem 
Karviná, jako budoucím investorem stavby. V rámci prezentace byl představen pohled na současný krytý plavecký 
bazén včetně navrhované možné přístavby. V prezentaci bylo možné vidět navrhovanou úpravu parkovacích ploch, 
úpravu zeleně, příjezdové komunikace, v suterénu budovy technologii nového zařízení a technické zázemí s tím, že 
každý bazén bude mít svou jímku, čímž lze ovlivnit jak kvalitu, tak i teplotu jednotlivých bazénů samostatně. V 
prvním podlaží bude umístěna vstupní hala, recepce, posezení, hygienické zařízení, zázemí personálu, prádelna, 
zázemí pro matky s dětmi, bufet, zázemí šaten pro návštěvníky. Nově byl navržen kromě stávajícího bazénu pro 
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neplavce a osmidráhového, 25 m dlouhého plaveckého bazénu také nový výcvikový a rekreační bazén, který městu 
Karviná v současné době nejvíce chybí. V přístavbě ve druhém nadzemním podlaží byla plánována sauna a 
venkovní terasa s výhledem na Lysou Horu. Přestože současný bazén má přístup pro hendikepované spoluobčany, 
navrhovaný projekt počítá také s bezbariérovým přístupem v rámci interiéru budovy. Při přípravě projektu oslovila 
společnost STaRS, s.r.o. všechny zúčastněné strany, hlavně tu organizovanou část, která v areálu bazénu provozuje 
svou sportovní činnost. Veškeré jejich potřeby byly do tohoto projektu zapracovány. Maximálně bylo využto toho, co 
současný bazén nabízí, a to osmidráhový, 25 m dlouhý plavecký bazén. V celé ČR pouze pouze čtyři. Jsou výhodné 
pro pořádání závodů, organizované plavání, kdy jsou dráhy děleny na čtyři pro plavání a čtyři pro různé jiné aktivity. 
Protože éra finanční podpory výstavby bazénů z EU a poskytnutí veřejných financí již není možná, bylo nutné řešit 
finanční otázku tohoto projektu. Původní návrh vycházel na cca 400 mil. Kč s tím, že nakonec bylo přistoupení k 
jeho zeštíhlení. Po vzájemné diskuzi s vedením města bylo přistoupeno k určité korekci projektu. Bylo rozhodnuto, 
že část šaten a přístavba bazénu, který by měl být náhradou za výcvikový na ZŠ Slovenská, nebudou realizovány. 
Zrekonstruován by byl pouze plavecký bazén a nově vybudován rekreační bazén. Tím by se ušetřilo cca 100 mil. Kč 
a dostali bychom se na částku cca 300 mil. Kč. Po odsouhlasení tohoto záměru zastupitelstvem města dojde 
následně k dopracování projektu v navržené úspornější variantě. Ze statistických údajů vyplynulo, že plavecký 
bazén využívá cca 100 tis. klientů ročně, 24 tis. klientů ze ZŠ Slovenská, kde probíhá 95 % organizované výuky. 
Dále cca 51 tis. klientů využívalo plavecký bazén, převažuje veřejnost, nezanedbatelnou klientelu tvoří tzv. 
organizovaná výuka ostatních plaveckých oddílů nebo důchodců. V letním období mohou klienti chodit také na 
terasu se opalovat, místo je plánováno pro 40 - 50 lidí. Na závěr prezentace dodal, že se hlavně snažili do projektu 
zapracovat to, co v Karviné občanům chybí, aby za tím nemuseli vyjíždět do okolních měst. V rámci prezentace 
představil ještě exteriér a interiér jednotlivých částí krytého plaveckého bazénu z různých pohledů nebo stran, tedy 
jak by v budoucnu mohla tato dominanta města vypadat.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. V. Franta - zeptal se, zda v rámci zeštíhlené verze bude vybudována také sauna, jak bylo prezentováno, neboť 
i ta v Karviné občanům chybí.
Mgr. P. Dyszkiewicz - řekl, že sauna v rámci zeštíhlené verze vybudována nebude. Budou se ji snažit někde do 
navrhovaných prostor v menším provedení zakomponovat. Buď do suterénu, nebo do jednoho malého kruhového 
balkónku. Měl za to, že k danému komplexu sauna patří. Pokud se sauna do projektu podaří zakomponovat, bude o 
tom vedení města a zastupitele informovat. 
p. T. Hanzel - řekl, že projekt v plné verzi vypadal zajímavě, ale musíme si také uvědomit, že následný samotný 
provoz tak velkého kolosu by byl velmi ekonomický náročný. Proto se hledalo nějaké rozumné řešení, nikoliv 
kompromis, ale takové, aby krytý plavecký bazén splňoval vše, co má. Do budoucna by měla být vytvořena rezerva 
pro to, aby bylo možné některé věci dodělat.
Ing. O. Brdíčko - zeptal se, zda bude projekt připraven tak, aby do budoucna bylo možno vybudovat výcvikový 
bazén, který by nahradil současný na ZŠ Slovenská, protože i ten není ve zcela dobrém technickém stavu. Dále zda 
se počítá v rámci tohoto objektu s fotovoltaikou.
Mgr. P. Dyszkiewicz - řekl, že projekt nebude dopracován tak, aby se mohl dále rozšiřovat, protože to není 
technologicky ani technicky možné. Při přípravě projektu musí být přesně řečeno, co od něho budeme očekávat. 
Provoz výcvikového bazénu na ZŠ Slovenská, kde plave velké množství dětí, stojí cca 2 mil. Kč.. V současné době 
je vyhovující, ale zastaralý. Do budoucna se počítá s tím, že bude tento bazén opraven. Je předběžná dohoda s 
městem Karviná, že se pokusí do rekreačního bazénu vměstnat takové prostředí, ve kterém by mohla v 
dopoledních hodinách probíhat tato výcviková výuka. Totéž platí i o sauně, v opačném případě by to vyžadovalo 
další finanční náklady. K dotazu týkajícího se fotovoltaiky sdělil, že v rámci všech propočtů vycházelo, že máme 
takové energetické ceny, že návratnost nebyla možná pod 20 let. Tento návrh nebyl doporučen. Protože byl projekt 
připravován před 7 lety, dnes jsme zcela jinde. Vše musí být znovu prověřeno a propočítáno s tím, že současné 
připojení vychází nejlevněji. Při přepracování projektu dojde určitě k navýšení nákladových položek, ale za 
poskytování lepší kvality služeb. Znamená to, že za vyšší kvalitu služeb bude i vyšší cena.
p. T. Hanzel - protože další diskuze již neproběhla, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 20.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 610
Návrh byl schválen.

21)   Smoouva o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviná - 1. výzva Kotlikové dotace, 
žádost o dotaci č. 3
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Na základě Smlouvy o spolupráci bylo 
dohodnuto, že příspěvek města předfinancuje a spolu s dotací z ŽP a dotací kraje vyplatí konečným uživatelům kraj 
a město takto vyplacené prostředky kraji poskytne následně uzavřením samostatných smluv o poskytnutí dotace dle 
stanovených podmínek. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 
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D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 21.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 611
Návrh byl schválen.

22)   Návrh na poskytnutí účelových dotací z Fondu primátora města Karviné v roce 2017
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje s tím, že odborná pracovní skupina Fondu 
primátora posoudila v souladu se Zásadami pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Karviné zaslané 
žádosti o dotace a doporučila ke schválení dotace nad Kč 50.000,-- v celkovém objemu Kč 1.520.000,-- právnickým 
osobám uvedeným v příloze č. 1 k usnesení a uzavřít s těmito příjemci smlouvu o poskytnutí dotace. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. I. Hudzietczová - zeptala se na dotaci pro spolek HCB ve výši 350 tis. Kč na renovaci a opravu povrchu 
sportovního hokejbalového hřiště s tím, zda je tento spolek majitelem uvedeného hřiště. Pokud ne, proč si žádost o 
dotaci nepodala organizace, která hřiště obhospodařuje. Pokud získá dotaci spolek HCB, jak to bude s vlastnickými 
právy povrchu hřiště.
p. K. Wiewiórka - vysvětlil, že se jedná o hřiště, které je v majetku MS kraje. Protože hřiště, které využívají děti a 
mládež našeho města, je zcela nevyhovující, navštívili ho zástupci spolku HCB Karviná, zda by město neposkytlo na 
úpravu povrchu hřiště částku ve výši 700 tis. Kč. S tímto návrhem vedení města nesouhlasilo. Bylo navrženo řešení, 
že polovinu ceny uhradí spolek a druhou polovinu město Karviná. Osobně jednal se zástupcem MS kraje - Mgr. 
Folwarcznym, náměstkem hejtmana pro školství a sport, který si toto sportoviště prohlédl. Bylo dohodnuto, že o 
dotaci bude žádat spolek HCB, nikoliv kraj, který pouze zaplatí polovinu částky a město Karviná druhou pro 
sportovce našeho města.
Mgr. I. Hudzietzová - zeptala se, proč o dotaci nepožádala SPŠ Karviná jako krajské zařízení, když se hřiště 
nachází na jejich pozemku. To znamená, že vlastnická práva bude mít MS kraj, nebudou patřit městu ani spolku.
p. K. Wiewiórka - dodal, že o dotaci škola neprojevila zájem.
p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 22.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 612
Návrh byl schválen.

23)   Nabytí nemovitého majetku v rámci dědictví
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 23 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 613
Návrh byl schválen.

24)   Vyřazení dlouhodobého majetku
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 24 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 614
Návrh byl schválen.

25)   Vyřazení dlouhodobého hmotného a nehmotného majetku - dotační projekty
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 25 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 615
Návrh byl schválen.

26)   Darování majetku po ukončení projektu Společná řešení pro lepší učení
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 26 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 34
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 616
Návrh byl schválen.

27)   Převod domu č. p. 400, ulice Božkova, Karviná-Ráj
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 27 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 607
Návrh byl schválen.

28)   Vystoupení z bytového družstva RDBYT
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 28 hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 618
Návrh byl schválen.

29)   Nabytí pozemku - Asental Land, s.r.o.
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 29 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 619
Návrh byl schválen.

30)   Nabytí pozemku p. č. 2715/456 v k.ú. Karviná-město - ČR, ÚZSVM
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 30 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 39
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 620
Návrh byl schválen.

31)   Převod pozemku - SV Kpt. Jaroše
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 31 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 40
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 621

32)   Záměr převést část pozemku - paní Marie Sznapková
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 32 hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 41
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 622
Návrh byl schválen.

33)   Záměr nabýt pozemky v k.ú. Dolní Marklovice, obec Petrovice u Karviné - Lesy ČR
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 33 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 42
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 623
Návrh byl schválen.

34)   Nabytí bývalé Polské základní školy v Karviné-Novém Městě
Bod byl stažen z programu.

35)   Nové Interpelace členů ZM
p. A. Barák - přednesl tyto interpelace:
1. Komunikace Mickiewiczova - poukázal na špatný technický stav komunikace ulice Mickiewiczova po provedené 
rekonstrukci této komunikace, kdy dochází k lámání asfaltu – viz fotodokumentace poškozených úseků, která je 
přílohou interpelace.
p. T. Hanzel - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.

2. Ceník vstupného na letním koupališti v Karviné - uvedl, že rada města schválila platný ceník vstupného na 
letní koupaliště v Karviné pro rok 2017 s tím, že byly stanoveny různé ceny vstupného. Např. pro skupiny, dětské, 
dospělé, ale nebyl tam zahrnut volný vstup pro děti z dětských domovů, jak bylo přislíbeno na některém z jednání 
ZM. Měl za to, že by to bylo dobré do ceníku doplnit.
p. T. Hanzel - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.

3. Usnesení RM č. 3591 - Smlouva o výpůjčce veřejného osvětlení Karviná - Černý les -poukázal na nevhodně 
uzavřenou bezúplatnou Smlouvu o výpůjčce veřejného osvětlení Karviná - Černý les mezi statutárním městem 
Karviná a vlastníkem veřejného osvětlení, firmou SSKA - Stavební společnost Karviná, a. s, a to na dobu neurčitou. 
Dodal, že tento typ výpůjčky je právně možný, ale zcela nezvyklý. Město by na jedné straně poskytovalo službu 
svým občanům, ale na druhou stranu by spravovalo majetek soukromé společnosti na příslušné komunikaci, která 
není ve vlastnictví města Karviné. Ideální by bylo převzetí komunikace i s osvětlením do majetku města, tedy 
zahrnout ji mezi tzv. místní komunikace. Domníval se, že uzavření uvedené smlouvy na dobu neurčitou je v rozporu 
s občanským zákoníkem, protože smlouva o výpůjčce by měla být uzavřená jako dočasná. Doporučil proto tento 
schválený návrh prověřit a následně znovu v radě města projednat.
p. T. Hanzel - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně. 

Mgr. I. Hudzietzová - Nabytí bývalé Polské základní školy v Karviné-Novém Městě – nájemní smlouvy v 
tomto objektu - z důvodu stažení bodu programu č. 34 - Nabytí bývalé Polské základní školy v Karviné-Novém 
Městě vznesla dotaz, zda budou stávajícím nájemcům (Střední odborná škola, společnost PODA, Řecká obec 
Karviná a místní skupina PZPKO Karviná) v této budově prodlužovány smlouvy s tím, že platnost smlouvy jim vyprší 
ke dni 31.07.2017. Zeptala se, kdo bude těmto organizacím prodlužovat smlouvy, zda budou tito nájemci jednat s 
městem nebo OPF Karviná nebo jak se bude doba nájmů do nabytí budovy městem řešit.
p. T. Hanzel - řekl, že tato věc je v jednání, neboť OPF Karviná požádala o stažení materiálu z důvodu rozhodnutí 
auditorské kanceláře, která doporučila pozastavit proces darování do doby vyjádření finančního ředitelství ve věci 
zdanění zůstatkové ceny objektu. Prodlužování smluv bude řešit OPF s tím, že předpokládal, že se v této věci nic 
nebude měnit. Město má stále zájem tyto nemovitosti nabýt s tím, že stávajícím nájemcům bude umožněn pronájem 
využívaných prostor. Tím bylo na interpelaci odpovězeno.
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p. T. Gallik - Parkoviště, ul. Hašková a okolí - interpelace byla podána písemně, ve které uvedl, že na schůzi 
bytového družstva Hašková – č. p. 639-642 byl požádán, aby vznesl interpelaci na zasedání ZM týkající se výstavby 
parkoviště v této oblasti nebo zda je výstavba parkoviště již v plánovaném výhledu.
p. T. Hanzel - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně. 

36)   Různé - MMK
p. A. Barák – přednesl tyto náměty:
Požádal, aby v písemných odpovědích na interpelace bylo uváděno, kdy např. proběhne konkrétní oprava nebo 
řešení daného požadavku, v jakém termínu bude námět splněn nebo oprava provedena tak, aby se na dalších 
zasedání ZM nemusel k vyřízení interpelací již vracet. V odpovědích je slíbeno, že to bude provedeno, ale chybí pak 
výstup, kdy to bylo provedeno.
p. T. Hanzel - řekl, že v tom nevidí problém.

p. A. Barák - doporučil jednou ročně provádět tzv. periodickou kontrolu objektů a domů z důvodu znečistění od 
holubího trusu s tím, že to bude znovu vyčištěno. Pokud je holubům zamezován vstup, stěhují se dále.
p. T. Hanzel - dodal, že pokud nebudou krmeni, neměli by se tam zdržovat.

Ing. O. Brdíčko - nejdříve poděkoval vedení města a zastupitelům, z Fondu primátora města byla schválena dotace 
na různé aktivity v rámci akce „Konverzace uměním“. Akce budou probíhat od září do konce října 2017 ve 
spolupráci s MěDK Karviná, RKK ZUŠ Karviná s tím, že přítomné na tyto zajímavé akce pozval. Pokud se podaří 
uskutečnit také mezinárodní výstavu fotografií, byla by od října do poloviny listopadu 2017 v galerii na OPF Karviná.

Dále sdělil, že již 2 x interpeloval požadavek na úklid kolem památníku u terminálu vedle vlakového nádraží, tedy 
aby město nebo TS Karviná, a.s. na tento požadavek upozornilo vedení společnosti ČSAD.
Ing. H. Bogoczová - vedoucí OM - uvedla, že s ČSAD, a.s. je uzavřena smlouva, dle které mají tyto práce 
provádět. Bude jim proto opětovně připomenuto, aby si své závazky a povinnosti z dané smlouvy plnili.

Ing. O. Brdíčko - dále sdělil, že již několikrát podával interpelaci ve věci opravy některých komunikací. Požádal 
proto vedení města, aby byl členům ZM předložen seznam nebo přehled komunikací a chodníků podle jejich stavu a 
nutnosti provedení jejich rekonstrukcí nebo oprav. Důraz kladl na to, aby byly opraveny chodníky a komunikace v 
blízkosti základních škol, aby tam nedošlo např. k nějakým úrazům nebo případným komplikacím.

37)   Různé - občané
Bc. Michal Gill - občan města - vznesl dotaz na pana primátora,, a to jak naloží se současnou pozicí primátora na 
karvinské radnici po volbách, bude-li zvolen do Poslanecké sněmovny ČR.
p. T. Hanzel - řekl, že v tuto dobu je předčasné o tom hovořit s tím, aby se nechal překvapit, ale určitě se bude 
jednat o správné rozhodnutí.

p. Marta Siudová - občanka města - poděkovala členům hnutí ANO, kteří se podíleli na likvidaci holubů v bytovém 
domě na ul. Borovského. Dodala, že tam holuby nikdo nekrmí, vyklubali se tam, někteří dokonce na sítích i spí. 
Jedná se o dlouhodobý problém, který už měl řešit bývalý náměstek primátora Ing. Závacký. Protože se nic v této 
věci neudělalo, holubi se přemnožili. 
p. T. Hanzel - řekl, že dnes je to zásluha náměstka primátora Ing. Hajdušíka, který se snaží vycházet seniorům v 
tomto domě vstříc. Dnes to vyznělo tak, že kdyby nebylo opozičních zastupitelů, tak by se s tímto problémem nic 
neudělalo. Dodal, že ještě měla poděkovat i náměstkovi Ing. Wolfovi, který tyto peníze uvolnil. 
p. Marta Siudová - občanka města - dodala, že kdyby nebyla neustále přerušována ve svém vystoupení, 
poděkování přišla Ing. Hajdušíkovi vyslovit na zastupitelstvo za všechny seniory, kteří v bytovém domě na ulici 
Borovského bydlí s tím, že si jeho práce velmi váží. Dříve jen slyšela, že na nic nejsou peníze, ale za doby jeho 
funkce se na vše peníze najdou.

p. Rudolf Rucki – občan města - vznesl opětovný požadavek, jak tomu bylo také na 15. zasedání ZM, týkající se 
přemístění chodníku a zhotovení parkovacích míst na veřejném prostranství mezi domy č. p. 639 - 642 na ulici 
Haškova a č. p. 628 - 629 v Karviné-Ráji na tř. Kosmonautů, kde mohou parkovat maximálně 3 auta. Sdělil, že do 
dnešního dne se v této věci nic neuskutečnilo. Bylo svoláno pouze osobní jednání na MMK za přítomnosti 
zaměstnanců a vedoucí oddělení Odboru majetkového, jeho osoby a místopředsedy družstva daných domů s tím, 
že jim bylo sděleno, že nejdříve bude vypracována projektová dokumentace, která bude řešit úpravu daného 
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vnitrobloku a také změnu napojení bytového domu č. p. 628 - 629 na veřejné prostranství. Následně bude 
zpracován rozpočet na tuto investiční akci, který bude včetně záměru předložen vedení města ke schválení. Na 
jednání bylo konstatováno, že projekt bude řešen pouze jako celek (chodník + parkoviště), nikoliv každá část 
samostatně. Dále jim bylo sděleno, že pokud na to MMK nenajde peníze, aby si družstvo přeložení chodníků 
provedlo samo. Dodal, že v předloženém návrhu řešení mu chyběly termíny, tedy kdy bude jejich požadavek 
realizován, neboť předmětnou záležitost již řeší od roku 2012.
p. T. Hanzel -  řekl, že na dotaz bude odpovězeno písemně.

p. Rudolf Rucki – občan města - dále vznesl dotaz, jak město Karviná přistupuje k blahopřání k významným 
životním výročím - 80, 85, 90, 95 a starším. Zeptal se proto, neboť v jejich domě bydli spoluobčan, který měl v 
loňském roce 90 let, ale z města nedostal ani písemné blahopřání. Dodal, že důchodcům nebo seniorům, kteří jsou 
organizováni v klubech důchodců, je blahopřání zasíláno pravidelně.
p. T. Hanzel - řekl, že se systém zasílání blahopřání těmto spoluobčanům od 01.07.2016 změnil. Obcím nebyla 
dána možnost nakládat s osobními údaji. O bližší vysvětlení požádal vedoucí oddělení KP Ing. B. Rychlou s tím, že 
byl vytvořen nový systém této agendy - blahopřání občanům starších 80 a více let. 
Ing. B. Rychla - sdělila, že dříve nebylo možné nahlížet do databáze registru občanů města. Novelou zákona o 
obcích od 01.07.2016 již toto možné je. Nyní již mohou obce nahlížet do registru obyvatel za účelem zasílání 
blahopřání k různému významnému životnímu jubileu, než byl v druhé polovině roku 2016 nastaven nějaký systém, 
bylo rozhodnuto zasílat tato blahopřání až od ledna 2017. Jedná se o jubilanty od 80, 85, 90, 95, 100 let a více, kteří 
jsou obesíláni gratulačním dopisem jménem primátora města. U kulatých gratulací se město kontaktuje s rodinnými 
příslušníky, zda je zájem i o osobní gratulaci. Mohlo se tedy stát, že pán, o kterém byla řeč, měl narozeniny loni, kdy 
tento systém nebyl ještě takto nastaven, neboť k tomu obec neměla zmocnění dané zákonem. Do doby novely 
zákona to fungovalo tak, že pokud se někdo z rodinných příslušníků obrátil na město se žádostí, že má zájem o 
gratulaci, bylo takto učiněno.

p. Bronislav Vlček a Ing. Jaromír Zahraj - občané města - vznesli požadavek na opravu komunikace na ulici 
Mizerovská. Uvedli, že se jedná o komunikaci dlouhou cca 780 metrů, která nebyla od roku 1970 zrekonstruována, 
pouze jen provizorně upravována záplatami nebo zafoukáváním děr. Protože město Karviná prezentovalo v tisku 
svůj přebytek hospodaření, požádali, zda by nebylo možné tuto komunikaci z těchto peněz opravit. Mimo jiné bylo 
také řečeno, že město vydá v letošním roce cca 30 mil. Kč na opravy komunikací. Svůj požadavek již přednesli na 
setkání s občany před dvěma lety s tím, že jim bylo přislíbeno, že se bude komunikace rekonstruovat. Vznesli proto 
dotaz, zda již bylo rozhodnuto, o jaké komunikace se bude jednat, zda i tato na ulici Mizerovská bude do tohoto 
plánu zařazena nebo kdy je rekonstrukce plánována. Dodali, že pokud by to nevyšlo v tomto roce, byli by rádi, aby 
tomu tam bylo v příštím roce.
p. T. Hanzel - byl si vědom špatného stavu této komunikace s tím, že bude určitě zařazena do seznamu akcí, které 
bude město realizovat. Na podnět bude odpovězeno písemně.
K přebytku hospodaření ještě dodal, že bylo asi chybou, že město zveřejnilo informaci, že má astronomický 
přebytek. Nyní kdekdo chodí a chce, aby bylo provedeno to nebo ono, něco opraveno nebo postaveno. Přebytky 
nejsou od toho, aby se rychle utratily, ale aby mělo město určitou rezervu na rozvoj města. Karviná je jedno z mála 
měst, které hospodaří tak, že má takový přebytek. Musí však s ním být nakládáno velmi rozumně. 

p. Rudolf Tomala - občan města - vznesl dotaz na TS Karviná, a.s., a to na systém sekání trávy v Karviné. Kdo 
dává příkaz, kdy a kde se má tráva v daném čase sekat a zda jsou nějaké plochy upřednostňovány. Se sekáním 
trávy byl spokojen, pouze poukázal na vysokou trávu na veřejných prostranstvích v garážové osadě u Pískovny v 
Karviné-Mizerově. Dotázal se, kdy bude tato oblast posekána nebo na koho by se měl obrátit, aby na tento 
požadavek upozornil, zda na město nebo TS Karviná, a.s.
p. T. Hanzel - řekl, že podnět bude zaznamenán s tím, že na dotaz bude odpovězeno písemně.
Ing. Z. Gajdacz – ředitel TS Karviná, a.s. - uvedl, že sekání trávy uvnitř města je prováděno na základě smlouvy 
dle reálného růstu trávy. Garážové osady jsou tzv. bezprizorní plochy, kde je prováděno sekání 1 – 2 x za rok. 
Průběžně jsou prováděny prohlídky daných ploch městským zahradníkem, který následně sekání trávy objednává u 
TS Karviná, a.s.

                 

Protože se do diskuze v rámci bodu “Různé“ již nikdo nepřihlásil a byly projednány všechny body programu, tímto 
bylo 20. zasedání Zastupitelstva města Karviné ukončeno.
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Na dalším zasedání ZM se zastupitelé města sejdou v úterý 12. září 2017 v 08:00 hodin.

z pov. Ing. Jan Wolf, v. r.
náměstek primátora
........................................
p. Tomáš Hanzel
primátor

Ověřovaté zápisu:

Vladimír Kolek, v. r.
........................................
p. Vladimír Kolek

Ales Hujík, v. r.
.........................................
Mgr. Aleš Hujík

Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Odboru organizačního, KP
Karviná dne 19.06.2017
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